

## **Pressemitteilung**

**29. Juni 2021, Neuss**

Die Creditreform Rating AG hat am 28. Mai 2021 ihre neue Ratingsystematik „Institutsbezogenes Sicherungssystem Banken“ (Version 1.0) zur Ergänzung der gültigen Ratingsystematik für Bankenratings zwecks öffentlicher Konsultation auf der Website veröffentlicht. Im Rahmen der durchgeführten Konsultationsphase sind keine Stellungnahmen eingegangen und auch keine weiteren Änderungen an dem konsultierten Dokument vorgenommen worden. Die neue Sub-Ratingsystematik „Institutsbezogenes Sicherungssystem Banken“ (Version 1.0) zur Ergänzung der gültigen Ratingsystematik für Bankenratings wird ab dem 05.07.2021 in Kraft treten und seitens der Creditreform Rating AG angewendet werden.

## **Press Release**

**29<sup>th</sup> June 2021, Neuss**

On 28<sup>th</sup> May 2021 for the purpose of the “Consultation Process” Creditreform Rating AG has published its new rating sub-methodology “Institutional Protection Scheme Banks” (Version 1.0). This methodology supplements the basic rating methodology for bank ratings published on Creditreform Rating AG’s website. During the “Consultation Process”, Creditreform Rating AG has not received any comments on its published methodology and there were no changes made to the document published for the purpose of this consultation. The new rating sub-methodology “Institutional Protection Scheme Banks” (Version 1.0) will come into force on July 5<sup>th</sup> 2021 and will be applied from then on by Creditreform Rating AG.